
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST KROMBERK - LOKE 

Kromberk, Ulica Vinka Vodopivca 90 

5000 Nova Gorica 

 

Datum:   5. 9. 2022 

 

 

ZAPISNIK  

20. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Kromberk - Loke, ki je potekala dne 5. 9. 2022, s 

pričetkom ob 18.00 uri, v Domu kulture v Kromberku. 

Prisotni:  Žarko Leban, Sonja Maras Gruntar, Damijan Winkler, Meta Mačus, Aleš Pavlin 

Odsotni: Robert Golob, Marko Brezavšček, Janez Cuznar, Urška Ščuka Buršič 

 

Dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov 19. seje (Žarko Leban) 

2. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnjih sej (Marko Brezavšček) 

3. Finančno stanje v KS Kromberk - Loke (Žarko Leban) 

4. Nerešena problematika v Ulici bratov Hvalič in nadaljevanje pešpoti pod naseljem 

(Sonja Maras Gruntar) 

5. Ureditev kontejnerskega mesta in parkirišča pod cerkvijo v Lokah (Aleš Pavlin) 

6. Poškodba fasade in bikarbonatne kritine na Domu KS (Žarko Leban) 

7. Pobude krajanov KS (Žarko Leban) 

8. Razno 

 

 
Ad1: 

Pregledana je bila realizacija sklepov 19. seje in nerealiziranih sklepov prejšnjih sej. 

Sklep:  Nerealizirane sklepe se ponovno obravnava na naslednji seji. 

 

Ad2: 

Zaradi odsotnosti člana sveta točka dnevnega reda ni bila obravnavana. 

  

Ad3: 

Žarko Leban je povedal, da je iz poročila, ki ga je pripravila računovodkinja razvidno, da je 

KS lastne prihodke (predvsem so tu mišljeni prihodki od najemnin za poslovne prostore) že 

skoraj v celoti realizirala in da bo s takim tempom presegla plan ter da ni prihodkov od 

oddaje miz in hladilnika. Povedal je tudi, da je bilo ugotovljeno, da so bila vsa ta lastna 

sredstva porabljena za upravljanje in čiščenje doma ter za urejanje okolice doma in košnjo 

športnega parka. 

Sklep:  Zaradi pomanjkanja finančnih sredstev se košnja športne parka letos ne izvaja 

več. 



 

 

Sklep: S ŠTD Kromberk - Loke se čimprej skliče sestanek, na katerem se je potrebno 

dogovoriti za sofinanciranje materialnih stroškov, saj so postali stroški za KS 

previsoki. 

 

Ad4: 

Sonja Maras Gruntar je povedala, da je vsa problematika Ulice bratov Hvalič vezana na 

elaborat, ki je stopil v veljavo leta 2018. Trenutno je aktualna prometna ureditev glavne poti, 

ki še ni urejena zaradi pomanjkanja finančnih sredstev ter akcija čiščenja potoka in brežin. 

Sklep:  Damijan Winkler poskrbi, da KS čimprej prejme odgovor s strani civilne 

zaščite v zvezi z dokončanjem intervencijske poti ob Brestnikovem potoku 

pod naseljem bratov Hvalič. 

 

Ad5: 

Aleš Pavlin je opozoril na problematiko odlaganja neprimernih odpadkov (gume, opeka,..) na 

kontejnerskem mestu pod Lokami ter na problematiko parkiranja ob cerkvi v Lokah.  

Sklep: Podjetje Komunala d. d. se zaprosi za postavitev opozorilne table o prepovedi 

odlaganja kosovnih odpadkov. 

 

Ad6: 

Žarko Leban je prisotne seznanil s škodo na domu KS, ki jo je povzročilo neurje s točo. 

Povedal je, da je bila poškodovana fasada objekta do višine 1,5 m ter polikarbonatni 

nadstrešek na zahodnem delu objekta ter da je bil škodni primer že prijavljen na 

zavarovalnici, prav tako pa so bili že pridobljeni predračuni za popravilo. 

 

Ad7: 

Obravnavane so bile vse vloge in pobude krajanov prejete od 19. seje dalje.  

Sklep:  Vloge Marka Hvaliča, Sandija Šuligoja in Borisa Grapulina se odstopi na  

  MONG. 

Sklep: Avto moto društvu Gorica se izda soglasje za uporabo cest in zemljišča za

 namen organizacije prireditve Mahle 10. Rally Nova Gorica. 

Sklep: V zvezi z vlogo Petra Fortunata se pošlje dopis na MONG.  

Ostale vloge so bile v tem času že rešene ali pa so v reševanju oziroma je bilo pobudnikom 

že odgovorjeno. 

 

Ad8: 

Meta Mačus je povedala, da manjkajoča javna luč na Damberju ni še postavljena, ter da se 

bo poskušala dogovoriti, da se jo čimprej postavi.  

 

  

 

Seja zaključena ob 20.00 uri. 

  

 

Predsednik sveta KS Kromberk - Loke 

Žarko Leban l. r. 


